
Працюємо на майбутнє!
Співпраця з вузами Києва продовжується
Нещодавно делегація міста Славутича на чолі з міським 
головою у складі переможців міської інтелектуальної гри 
"Як стати мером", кращих представників молодіжної ради 
"Майбутнє Славутича", а також адміністрації шкіл, 
виконавчого комітету відвідали Київський Міжнародний 
університет. їхнім гідом був ректор цього вищого закладу 
Хачатур Хачатурян — людина, яка з перших хвилин 
спілкування захоплює своїм яскравим педагогічним 
талантом, енциклопедичними знаннями, щирістю. Про свої 
враження від побаченого і почутого, про співпрацю з 
університетом розповідають міський голова Володимир 
Удовиченко і завідуюча відділом у справах с ім 'ї та молоді 
Тетяна Бойко:

— Цікаво знати, чому цей 
Міжнародний університет вва
жається закладом Європейсько
го рівня?

Володимир Удовиченко:
— Сьогодні пишеться славна 

історія цього вузу. Час вимагає гли
боких знань в усіх сферах 
життєдіяльності, особливо для 
дітей, які ставлять максимальні за
вдання в своєму житті — підкоряти 
найвищі кар'єрні вершини. Випуск
ники цього Міжнародного універси
тету працюють дипломатами в 
різних сферах зовнішньоеко
номічної діяльності. В його стінах 
створені найсприятливіші умови для 
студентів — вивчається 24 іноземні 
мови, надана найсучасніша 
комп’ютерна техніка, діє судовий 
класичний зал, який треба теж по
шукати. Це все відповідає тій атмо
сфері, яка максимально сприяє 
формуванню високопрофесійних 
фахівців.

Завдяки високій якості навчан
ня, університет має величезний 
імідж і рейтинг на міжнародній

арені. З ним постійно співпрацює 
Міністерство закордонних справ, а 
почесним професором і виклада
чем вузу є Геннадій Йосипович Удо
венко, давній друг міста Славутича, 
який очолював це міністерство уп
родовж багатьох років.

Залишились приємні враження 
від спілкування з викладачами і сту
дентами цього вузу.

— Яку ж програму запропону
вала славутчанам зустрічаюча 
сторона?

Тетяна Бойко:
— На вулиці Львівській, 49 нам 

гостинно відкрили університетські 
двері і познайомили з численними 
інститутами та факультетами 
університету — лінгвістики, жур
налістики та телемистецтва, театру і 
кіно, психології та соціально- 
політичних наук, міжнародних відно
син, будівництва та архітектури, 
інформаційних технологій та безпе
ки інформації, економічним, юри
дичним.

У цих університетських стінах ми 
відчули батьківську турботу про

підготовку справжньої української 
еліти, здатної вирішувати складні 
питання державотворення. Цьому 
сприяють і найрізноманітніші 
університетські заходи, один з яких 
ми відвідали. За участю нашого 
міського голови та ректора Міжна
родного університету був проведе
ний круглий стіл "Територіальна 
громада + влада + бізнес — ефек
тивна форма співробітництва та 
солідарної відповідальності на су
часному етапі".

В актовій залі юні славутчани ор
ганізували презентацію, яка по
знайомила студентів університету з 
новаторськими проектами соці
ально-економічного розвитку Сла
вутича.

— З чого починалася ця 
співпраця?

Володимир Удовиченко:
— Професорсько-викладацький 

склад вузу ініціює багато нових на
прямків освітніх програм для 
підтримки талановитої молоді. Вони 
звернулися до мене як до прези
дента Клубу мерів і запропонували 
проведення цікавої інтелектуальної 
гри "Як стати мером". Звичайно, я 
підтримав таку ідею, і в середині 
листопада успішно ця гра пройшла 
в Славутичі в Палаці дитячої та 
юнацької творчості. В ній взяли 
участь команди з ліцею і шкіл міста.

Спільно з університетом ця гра 
була підготовлена на високому 
рівні.

На всіх трьох етапах учасники 
показали ерудицію, комуніка
бельність, володіння технологією 
прийняття управлінських рішень, 
високий рівень знань та вмінь, так

необхідних ліде
рам.

Тетяна Бойко:
— Хочу допов

нити, що випуск
ники славутиць- 
ких загально
освітніх шкіл та 
ліцею, які активно 
брали участь в 
інтелектуальній 
грі, отримали 15
— 20-процентну 
знижку на на
вчання в КиМу.

Під час 
зустрічі у Славу
тичі закладено 
надійний фунда
мент в подаль
ший розвиток 
дружніх відносин 
між нашим 
містом та
К и ї в с ь к и м  
М і ж н а р о д н и м  
університетом, які 
близькі своїм но- 
в а т о р с т в о м ,  
творчістю, рухом вперед та впев
неністю у майбутньому.

Володимир Удовиченко:
— Думаю, що така співпраця має 

велику ефективність.
І було дуже приємно, коли 

завідувач кафедри кінематографії 
та театрального мистецтва сказав 
про те, що він знає Славутицьку 
школу мистецтв і нашого директора
— заслуженого працівника культури 
України Бедрату Маргариту Іванівну
— і що вони знайомі з методични
ми розробками школи.

Звісно, тісний зв'язок з універси
тетом тримає Сkавутицький на
вчальний центр "Перспектива" і йо
го директор Олексій Михайлов.

Наша співпраця спрямована на 
реалізацію славутицької освітньої 
програми "Європейському місту — 
європейський рівень освіти".

Розмову вела 
Людмила ЛЮБИВА, 

завідуюча 
центром інформації


